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Chcete, aby se psalo o Vaší
škole a Vašem sportování?
Pořádáte nějakou akci nebo
jste se jiné zúčastnili?
Tak se nám ozvěte, dáme 
o tom vědět dalším!

facebook.com/asskcr

instagram.com/asskcr

www.assk.cz

Vážené čtenářky a čtenáři,

zdravím vás v úvodu školního
roku 2023/2024 s vírou, že
bude naplněn sportovními
aktivitami s účastí AŠSK. Na
podzim nás čekají postupová
kola v řadě sportů, která
vyvrcholí republikovými finále v 
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přespolním běhu, basketbale a volejbale
středních škol – tradičními populárními
soutěžemi s mezinárodní nadstavbou.

Pokračovat budou rovněž semináře, pořádané
Asociací ve spolupráci se sportovními svazy a
organizacemi – pokud máte zájem o další
vzdělávání, přihlaste se na základě naší nabídky k
účasti na školení skialpy s Ondrou Moravcem, na
semináře ve florbale, basketbale, fotbale či
školení o bezpečnosti v tělesné výchově.

Přeji vám úspěšné vykročení do nového školního
roku, hodně úspěchů ve školním i vašem
sportování a především pevné zdraví.



Dlouholetý florbalový trenér, ředitel uherskobrodské sportovní
školy a aktivní člen AŠSK ČR. Se školním florbalovým týmem
navíc v červnu už posedmé vyhrál florbalové republikové
finále. S Mgr. Zdeňkem Moštěkem jsme si povídali nejen            
 o florbalových úspěších, ale i o pohybových dovednostech
dnešních dětí a o tom, jak je zlepšit.

“SPORT DĚTI UČÍ CÍLEVĚDOMOSTI,
ZODPOVĚDNOSTI A DODRŽOVAT FAIR-
PLAY,” říká Mgr. Zdeněk Moštěk, ředitel
ZŠ Pod Vinohrady Uherský Brod

V červnu jste s chlapeckým florbalovým týmem zvítězili na Republikovém
finále kategorie IV. a nebylo to Vaše první vítězství v této kategorii.
V počtu medailí z republikových finále jsme nejúspěšnější školou v Česku - máme
na kontě celkem 22 medailí, z toho 13 zlatých. V chlapecké kategorii jsme navíc
drželi od roku 2014 sérii 6 vítězství a nyní po covidové pauze jsme navázali další
titulem. Dříve jsme měli i velmi úspěšné týmy dívek, nyní vozí více medailí chlapci.
Náš současný dívčí tým je ale velmi perspektivní a věřím, že i naše dívky medaile brzy
získají.

Berete výhru už jako samozřejmost?
Určitě ne, protože samozřejmost to není. Cesta od okresního kola přes to krajské až
do republikového finále je dlouhá a obtížná, vypadnout z ní můžete kdykoliv. Kromě
toho, že je tento úspěch oceněn medailemi, pohárem a diplomy, zůstává
především dlouho v srdcích všech hráčů. Vnímají, že jako tým něco dokázali a z
tohoto úspěchu mám velkou radost já i jejich trenér Roman Daněk.
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Co podle vás stojí za úspěchem Vašich týmů?
Jde o žáky sportovních tříd, kteří sice nejsou často zaměření primárně na florbal, ale
na jiný kolektivní sport. A díky této týmovosti mají vlohy tvořit funkční družstvo, které
ustojí i náročná utkání a dojde až do vítězného cíle. A kluci letos vytvořili opravdu
výbornou partu, což se projevilo právě v klíčových momentech sezony. 

Jaké jsou další sportovní aktivity, kterým se vaše škola věnuje?
Naše škola organizuje každoročně řadu sportovních akcí, především florbalové
turnaje v rámci AŠSK pro ZŠ i SŠ od okresních kol až po kvalifikace, ale i mnoho
dalších sportovních soutěží pro školy na Uherskobrodsku. Uspořádali jsme všech 24
ročníků McDonald´s Cupu, každoročně  atletickou olympiádu MŠ a 1. stupně ZŠ,
Odznak všestrannosti za pravidelné účasti Šárky Kašpárkové. Novinkou posledních
let je naše trenérské zapojení do projektu Sporťák, ve kterém zajištujeme
pohybovou průpravu pro děti ze šesti mateřských školek města. Účastníme se i
většiny dalších soutěží, letos máme i úspěšný dívčí volejbalový tým, který  vybojoval 2.
místo v krajském finále.

Na Vaší škole jsou běžné třídy doplněné o ty sportovní, kde je více hodin
tělocviku. Znamená to automaticky, že ty nejúspěšnější týmy jsou právě z těch
sportovních tříd?
Většinou tomu tak je. Žáci ze sportovních tříd navíc nejsou jen výbornými sportovci,
ale mají trvale nejlepší známky ze všech tříd v ročníku. Jednoznačný vzkaz o úrovni
výuky a smyslu účasti ve sportovní třídě dali její žáci letos, kdy se hlásilo 10 žáků na
gymnázium, všech 10 bylo přijato a v celkovém pořadí 120 uchazečů obsadili 1., 2., 5.
a 7. místo. 

V AŠSK ČR jste už od jejího založení v roce 1992 a Vaše působení letos
vyvrcholilo tím, že jste se stal garantem florbalu pro všechny školní sportovní
soutěže. Je tedy florbal Vaší srdcovou záležitostí?
Florbalu se věnuji od jeho prvopočátků v Česku jako trenér, rozhodčí i předseda
místního florbalového oddílu a moc si vážím toho, že mi byla nabídnuta pozice
garanta AŠSK ČR pro tento sport. Florbal je moje parketa, v této oblasti se cítím jako
doma a věřím, že moje více jak 25leté florbalové zkušenosti budou ku prospěchu.
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Zároveň jste předsedou Okresní rady Uherské Hradiště, pod kterou spadají
desítky školních sportovních klubů. Jak hodnotíte spolupráci s jednotlivými
kluby?
Před covidem byly kluby velmi aktivní a účastnily se spousty soutěží. Bohužel po
covidu je účast slabší a ani děti už nejsou do sportu tak zapálené, jako dříve.
Poděkování patří ZŠ Bojkovice, ZŠ Sportovní Uh. Hradiště, ZŠ Uh. Ostroh a ZŠ i
Gymnáziu Staré Město, které dlouhodobě pomáhají při organizaci okresních i
krajských soutěží. AŠSK nám pak vytváří kvalitní organizační a informační zázemí. 

Na jaře jsme ve spolupráci s Českou školní inspekcí realizovali celoplošné
testování tělesné zdatnosti žáků na základních a středních školách. Překvapily
Vás výsledky?
Výsledky testování jen potvrdily, že pohybové dovednosti dětí se trvale zhoršují a je
nejvyšší čas s tím něco dělat. Bohužel nejde o žádné překvapivé zjištění, vidíme to i
na sportovní škole, jako je ta naše. Je chybou, že MŠMT nevnímá AŠSK jako hlavního
partnera, který může zlepšit úroveň tělesné zdatnosti na školách a nevyvíjí snahu o
pokračování a rozšíření dříve úspěšných projektů jako „Sportuj ve škole“. AŠSK je
podle mě jedna z mála smysluplně fungujících organizací v českém školském
systému, ovšem v posledním období není podporována na potřebné úrovni;
doufám, že tento stav je pouze dočasný. Bohužel boj o finance je velký především ze
strany sportovních svazů a na školní sport nezbývá tolik prostředků. Proto si vážím
práce členů Výkonného výboru a jejich snahy sehnat maximum prostředků pro
pořádání školních sportovních soutěží i dalších aktivit pro žáky.

Co dnešní děti a sport? Jaký k němu mají vztah?
Učím už 37 let a vidím, že děti jsou na úplně jiné, bohužel horší úrovni, než tomu
bylo před lety. Spousta dětí nemá chuť sportovat, mnohem víc je zajímá displej
telefonu. Všechny děti takové naštěstí nejsou, ale je jich dost. Navíc žijeme v době,
kdy se snaží rodiče i společnost odstraňovat dětem z cesty překážky. Jsem
přesvědčen, že je to špatně, protože děti by se měly naučit překážky překonávat. A
právě sport je naučí “porvat” se o úspěch, přijmout porážku, dodržovat pravidla,
respektovat soupeře, vede je k cílevědomosti, dodržování fair-play a zodpovědnosti,
což jsou zkušenosti, ze kterých budou těžit po celý život.

Hledáte řešení nedostatku pohybu i u Vás na škole?
Dřív jsme využívali projekt Sportuj ve škole, díky kterému mohly děti sportovat v
rámci školních družin. Ze strany MŠMT už tento projekt nemá bohužel podporu, tak
jsme hledali jiné řešení. A zase jsme využili široké nabídky naší školní družiny, kde
realizujeme 6 sportovních kroužků každý týden. Pro rodiče je to finančně velmi
zajímavé řešení a děti, které mají o sport opravdu zájem, tuto možnost rády využívají.
Školní družiny nabízí optimální řešení, jak děti rozhýbat a  rodiče mají o tuto formu
sportování velký zájem, což ukazuje, že je to správná cesta.

Foto: archiv Z. Moštěka



Novým DVPP školením v minulém školním roce byly Skialpy do škol. Projekt, ve
kterém přibližuje učitelům tělocviku krásy skialpů olympionik Ondřej Moravec, jsme
pro velký zájem vypsali v celkem 6 termínech.

Vzhledem k velkému zájmu o toto školení vypisujeme termíny na následující zimu:
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OBLÍBENÉ DVPP ŠKOLENÍ SKIALPY DO
ŠKOL BUDE POKRAČOVAT

Celkem 20 jednotlivých termínů ve 4 sportech - to jsou výsledky
jarního vzdělávání pedagogických pracovníků (DVPP). Tuto
oblast v AŠSK ČR zaštiťuje a stará se o hladký průběh všech
školení člen VV Mgr. Leoš Bím.

BASKETBAL
Proběhlo 11 školení, na která dorazilo
celkem 178 účastníků.
Nejhojnější účast byla v Ostravě - 31 lidí.

FLORBAL
Proběhla 2 školení, na která dorazilo
celkem 29 účastníků.

SKIALPY DO ŠKOL
Proběhlo 6 školení, na která dorazilo
celkem 82 účastníků.
Nejhojnější účast byla na 1. turnusu v Peci
pod Sněžkou - 19 lidí.

FOTBAL
Proběhlo 1 školení s 14 účastníky.

O termínech DVPP školení pro školní rok 2023/2024 vás budeme včas informovat
prostřednictvím našeho webu i na sociálních sítích.

Podívejte se na přehled proběhlých DVPP v 2. polovině školního roku 2022/2023.

MÍSTO KONÁNÍ: Pec pod Sněžkou
5. - 7. ledna 2024
7. - 9. ledna 2024
9. - 11. ledna 2024
11. - 13. ledna 2024
2. - 4. února 2024
4. - 6. února 2024
26. - 28. února 2024
28. února - 1. března 2024
1. - 3. března 2024

MÍSTO KONÁNÍ: Dolní Morava
8. - 10. prosince 2023
12. - 14. prosince 2023
14. - 16. prosince 2023

Kapacita každého z termínů je 20-25
účastníků. Registrovat se můžete online
pomocí vyplnění dotazníku.

https://docs.google.com/forms/d/1ECmWARcxj2VobF3QWhcMa-ub6FG0tz4jLII87TS1ppE/viewform?edit_requested=true


"Pro nás to bylo otázkou cti, takže jsme s radostí nabídku přijali," vysvětluje učitel
tělesné výchovy Michal Gajdošík. "Začali jsme s výběrem kádru a jelikož se hraje ve
věkové kategorii U18, nemohli jsme využít hráče, kteří vyhráli republiku," dodává.

Poté, co na náklady spojené s účasti na mistrovství přispělo Ministerstvo školství
mládeže a tělovýchovy ČR, Moravskoslezský kraj jako zřizovatel školy a Statutární
město Opava, obrátilo se vedení školy i na další subjekty. Díky jejich darům a
spoluúčasti hráčů moha být účast na tak významném sportovním svátku
uskutečněna. "Chtěl bych touto cestou poděkovat MŠMT, Moravskoslezskému kraji,
městu Opavě, společnostem ByrFin, BU1, Insportline, Reklamahradec.cz a dalším za
jejich finanční dary," říká ředitel školy Petr Kyjovský.

A jak celý sportovní svátek pro žáky z ČR vypadal? Odjezd z Opavy proběhl nad
ránem, kdy česká delegace, čítající 17 hráčů, dva trenéry, jednoho asistenta,
vedoucího delegace a rozhodčího, delegovaného FA ČR, vyrazila autobusem na
vídeňské letiště; z Vídně pak letecky do Istanbulu a Casablancy. Z Casablancy se pak
členové české reprezentace vydali do Rabatu, do něhož přijeli takřka po 24
hodinách cesty.

Zástupci reprezentačních týmů byli ubytováni v univerzitním kampusu UIR-
International University of Rabat. Po zahajovacím ceremoniálu a galavečeru pro
vedoucí delegací čekal české hráče první zápas s Marokem, ve kterém Maroko
zvítězilo 3:0. V pondělí 24. července pak Češi vyhráli nad Nigérií 1:0 - vítězný gól vstřelil
Roman Marek. Další den v úterý měl hrát český tým s Peru. To však nedorazilo, a
proto se zástupci naší delegace vypravili na návštěvu české ambasády, kde je přijal 
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ŽÁCI OPAVSKÉ OA A SOŠ LOGISTICKÉ
REPREZENTOVALI V MAROKU

V letošním roce se konalo Mistrovství světa škol ve fotbale (ISF) v
marockém Rabatu - turnaj probíhal od 22. do 31. července.
Nominovat se na ISF nebylo snadné, bylo třeba postoupit do
okresních, krajských i republikových finále. Žáci opavské
obchodky skončili v republikovém finále bronzoví a poté, co první
dva týmy nevyužily možnost postoupit na ISF, byli osloveni právě
oni.



český velvyslanec JUDr. Ladislav Škeřík. Další den Češi bohužel prohráli s Čínou 1:6,
kdy jediný český gól vstřelil Adam Buchta.

Klíčovým zápasem bylo pro český tým utkání s Libyí, které Češi těsně prohráli 1:2.
Jediný český gól vstřelil Richard Kovárník, který na utkání vzpomíná takto: "Při
zápase s Libyí, který jsme prohrávali 2:0, jsem byl faulován. I když to nebývá
standardem, aby penaltu kopal faulovaný hráč, kopal jsem ji já. V prvním zápase s
Marokem jsem sice penaltu neproměnil, ale při této jsem si byl stoprocentně jistý.
Opravdu se mi podařilo dát gól, i když jsme nakonec žádný další gól nedali a
prohráli jsme 2:1."

"Protože většina týmů byla ze škol se sportovním zaměřením a naše škola tuto
specializaci nemá, považuji proto turnaj s celkovým umístěním na 16. místě za
celkem úspěšný. Mně osobně účast na mistrovství světa dala velmi mnoho. Viděli
jsme perfektně vybavená tréninková centra, zázemí pro hráče a mohli jsme zažít
atmosféru světového turnaje. Určitě to je i pro mě jako profesionálního fotbalistu
velkou zkušeností pro mou fotbalovou kariéru a velkou motivací. Jsem rád, že jsem
mohl reprezentovat ČR i naši školu," vzpomíná na mistrovství Richard Kovárník.

Ředitel školy Petr Kyjovský se na 16. místo v konkurenci 28 mužstev dívá obdobně
jako Richard Kovárník a domnívá se, že možnost zahrát si na mistrovství bude
motivací pro rozvoj sportu na opavské obchodce. Spolu s vyučujícím tělocviku
Michalem Gajdošíkem připravují na září malou recepci pro reprezentanty, kdy jim
budou předány oficiální certifikáty o účasti.
Autor textu a fotek: Gabriel Juchelka
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Poslední republikové finále školního roku 2022/2023 patřilo
chlapeckému florbalu v kategorii IV. a konalo se v Jindřichově
Hradci ve dnech 21. a 22. června 2023. Z šesti zúčastněných
celků dosáhl na nejcennější trofej tým z uherskobrodské ZŠ Pod
Vinohrady pod vedením Zdeňka Moštěka.

FLORBALOVÉ ZLATO SI ODVEZLI BORCI
Z UHERSKÉHO BRODU

ZÁPASY VE SKUPINÁCH
Skupina X
Česká Lípa - Jindřichův Hradec 10:3
Jinřichův Hradec - Strakonice 2:6
Strakonice - Česká Lípa 4:8

Pořadí:
1. Česká Lípa 2-0-0 18:7 6 b.
2. Strakonice 1-0-1 10:10 3 b.
3. Jindřichův Hradec 0-0-2 5:16 0 b.

Skupina Y
Pardubice - Uherský Brod 2:4
Uherský Brod - Bohosudov 1:2
Bohosudov - Pardubice 1:1

Pořadí:
1. Bohosudov 1-1-0 3:2 4 b.
2. Uherský Brod 1-0-1 5:4 3 b.
3. Pardubice 0-1-1 3:5 1 b.

ZÁPASY O UMÍSTĚNÍ

KONEČNÉ POŘADÍ

semifinále I: Česká Lípa - Uherský Brod 2:4 semifinále II: Strakonice - Bohosudov 2:3 (SN)

zápas o 3. místo: Česká Lípa - Strakonice 5:3 zápas o 1. místo: Uherský Brod - Bohosudov 2:1
zápas o 5. místo: Jindřichův Hradec - Pardubice 2:1 (SN)

1. ZŠ Pod Vinohrady Uherský Brod
3. ZŠ Slovanka Česká Lípa
5. ZŠ Janderova Jindřichův Hradec

2. BG, ZŠ a MŠ Bohosudov
4. ZŠ Dukelská Strakonice
6. ZŠ Bratranců Veverkových Pardubice

INDIVIDUÁLNÍ OCENĚNÍ
Nejlepší střelec: Mikeš Motejzík (Česká Lípa) 11 branek

Nejlepší brankář: Robin Kopecký (Bohosudov)
Nejužitečnější hráč: Viktor Obadal (Uherský Brod)
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TAKOVÁ BYLA REPUBLIKOVÁ FINÁLE
ŠKOLNÍHO ROKU 2022/2023
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METODICKÉ DOPORUČENÍ ČŠI:
AKTIVNÍ ŠKOLA – INSPIRACE PRO PODPORU
POHYBOVÝCH AKTIVIT ŽÁKŮ
Česká školní inspekce připravila metodický materiál, jehož cílem je podpořit a
aktivizovat postup škol v podpoře pohybových aktivit žáků během celého školního
roku. Významnou součástí tohoto dokumentu je inspirace včetně příkladů dobré
praxe zaměřené na rozvoj a podporu pohybových aktivit ve školách. Dokument
zdůrazňuje důležitost vnímání podpory pohybových aktivit do života školy,
zdůrazňuje význam podpory těchto aktivit vedením školy, pedagogickým sborem,
ale i rodičovskou veřejností. Metodické doporučení je určeno jak zřizovatelům a
vedení škol, tak členům pedagogických sborů a rodičům, kteří mohou podmínky
pro děti zásadně ovlivnit.

Aktivní škola je koncept podpory pohybových aktivit žáků základních a středních
škol, jehož cílem je aktivizovat možnosti školy v podpoře pohybové aktivity žáků v
průběhu školního roku. Žáci tráví ve škole jednu čtvrtinu až třetinu času v
pracovních dnech, pohybové aktivity ve škole tak zásadním způsobem přispívají do
celkového pohybového režimu. Škola má vedle rodiny klíčový vliv na formování
(utváření dlouhodobých návyků) pohybového režimu dne.

Ve formátu elektronické publikace nebo jako PDF si můžete dokument stáhnout
ZDE.

Zdroj: ČŠI

https://www.csicr.cz/cz/Dokumenty/Publikace-a-ostatni-vystupy/Metodicke-doporuceni-%E2%80%93-Aktivni-skola-%E2%80%93-Inspirace-p


S podzimem už se tradičně pojí republikové finále v přespolním běhu kategorií III.,
IV. a V., které se bude opět konat ve Sportovním areálu u Pilské nádrže ve Žďáru nad
Sázavou. Pořadatelství se opět zhostí tamní Středisko volného času Active pod
vedením ředitele soutěže Mgr. Luboše Straky.
Termín: 25. října 2023
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BEZ REPUBLIKOVÝCH FINÁLE BY TO NEBYL
TEN PRAVÝ PODZIM

Ani letošní start nového školního roku nebude jiný a opět ho
doplní několik republikových finále. Závěr minulého školního
roku byl bohatý na RF ve fotbale a ani podzim nezůstane
netknutý míčovými sporty.

Druhá polovina podzimu bude patřit republikovým finále ve volejbale V. kategorie, a
to jak chlapců, tak i dívek. Pořadatelství se zhostí Mgr. Leoš Bím z libereckého
Gymnázia a Střední odborné školy pedagogické Jeronýmova.
Termín: listopad/prosinec 2023

Dalšími sportovci, kteří v tomto roce stále čekají na svá republikové finále, jsou
basketbalisté. Republikové finále V. kategorie chlapců i dívek si letos vzala pod
patronát Mgr. Eva Zídková z Gymnázia Matyáše Lercha v Brně.
Termín - RF chlapci: 28.-29. listopadu 2023
Termín - RF dívky: 6.-7. prosince 2023



Na sklonku školního roku 2022/2023 se rovnou 3 školní výpravy vydaly reprezentovat
Česko na mezinárodní soutěže. Nejprve vyjely volejbalistky Gymnázia Olomouc -
Hejčín a Gymnázia a SOŠPg Liberec do Trebinje v Bosně a Hercegovině; tam se
konalo 1. Mistrovství Evropy škol ve volejbale U18. Článek o jejich výpravě si můžete
přečíst u nás na webu.

Následoval velmi úspěšný červnový basketbalový výjezd do makedonského Skopje 
 na Mistrovství Evropy škol v basketbalu. Chlapecké družstvo z Gymnázia Bohumila
Hrabala v Nymburce přivezlo 2. místo a dívky z Gymnázia Přípotoční Praha dosáhly
dokonce na cenné zlato. Reportáž si přečtěte taktéž na webu.

Uprostřed léta se vydala fotbalová výprava opavské OA a SOŠ logistické na
Mistrovství světa škol ve fotbale v marockém Rabatu. O jejich fotbalových
zápoleních píšeme na straně 8.

Pro následující školní rok jsou prozatím vypsané tyto ISF a ESSF soutěže:
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PŘEHLED PLÁNOVANÝCH ISF A ESSF
SOUTĚŽÍ PRO ROK 2023/2024

Tuzemským vyvrcholením sportovních soutěží jsou
republiková finále. Někteří z jejich vítězů ale míří ještě dál a
účastní se mezinárodních ESSF a ISF soutěží - letos tomu tak
bylo ve volejbalu, basketbalu i fotbalu.

ISF soutěže
FUTSAL U18: 17. - 23. 3. 2024
Trebinje (Bosna a Hercegovina)
VOLEJBAL U15: 19. - 29. 4. 2024
Bělehrad (Srbsko)
BEACHVOLEJBAL U18: 19. - 29. 4. 2024
Bělehrad (Srbsko)
COMBAT GAMES 8: 5. - 11. 5. 2024
Bukurešť (Rumunsko)
EDUCATIONAL GAMES: 04/05 2024
Atény (Řecko)
SKATEBOARD: 04/05 2024
Atény (Řecko)

ESSF soutěže
FUTSAL: 8. - 17. 10. 2023
Bělehrad (Srbsko)
VOLEJBAL: 19. - 29. 4. 2024
Bělehrad (Srbsko)
PŘESPOLNÍ BĚH: 10. - 15. 5. 2024
Keňa
FOTBAL: 17. - 27. 5. 2024
Dallan (Čína)
BASKETBAL: 23. 6. - 3. 7. 2024
Macao (Čína)
GYMNAZIÁDA: 23. - 31. 10. 2024
Manama (Bahrajn)

https://www.assk.cz/aktualne-premiera-volejbalistek-na-mistrovstvi-evropy-skol-ve-volejbale-630/
https://www.assk.cz/aktualne-basketbalove-tymy-vezou-z-me-zlato-a-stribro-634/
https://www.isfsports.org/
https://europeanschoolsport.com/
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PŘIDEJTE SE K NÁM I NA FACEBOOKU...
... a nenechte si ujít to nejzajímavější nejen ze světa školního sportu.

Na Facebooku nás najdete jako AŠSK ČR - Asociace školních
sportovních klubů.

https://www.facebook.com/asskcr
https://www.facebook.com/asskcr
https://www.facebook.com/asskcr
https://www.facebook.com/asskcr
https://www.facebook.com/asskcr



